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Interpellation till regionstyrelsens ordförande Mikael Johansson (M) 

Varför ökar administrationen i Region 

Kronoberg? 

Debatten om ökad administration inom vård- och omsorg har pågått länge och 

Region Kronoberg har i flera mätningar de senaste åren placerat sig i 

toppskiktet i fråga om ökning av administrativ personal. 

 

I en nyligen publicerad artikel i SvD konstateras att ”Mest har byråkratin svällt 

i Region Stockholm där nästan två av tre nyanställningar sedan 2008 varit en 

administratör, handläggare eller chef”.1 En orsak som ofta framhålls i debatten 

angående Region Stockholms stora ökning av administration är det stora antal 

vårdval som finns i regionen, över 40 stycken. I Region Kronoberg finns bara två 

vårdval, så att ökningen till stor del skulle beror på det här hos oss känns inte 

trolig. Däremot pekar mycket på att vårdval i sig är kostnadsdrivande. 

 

Med anledning av ovan vill jag ställa följande frågor till regionstyrelsens 

ordförande Mikael Johansson (M): 

 

1. Varför ökar administrationen och den administrativa personalen i Region 

Kronoberg? 

2. Vilka för- och nackdelar anser du finns med ökad administration? 

3. Hur stor del av den ökade administrationen i Region Kronoberg kan 

kopplas till vårdval och vad tänker du om det? 

 

 
Henrietta Serrate (S) 
2:e vice ordförande i regionstyrelsen 

                                                 
1 Trots personalbrist – byråkratin ökar starkt i vården | SvD 2022-01-16 

https://www.svd.se/trots-personalbrist--byrakratin-okar-i-varden

